

Referat af bestyrelsesmøde RVV 25. november 2014

Tilstede: Karina, Maria, Jette, Susanne og Rie

1. Referat fra sidst godkendt
2. Generalforsamling afholdes 24. februar kl 19. Materiale og girokort udsendes inden jul. Mai-brit må have materialet liggende og må finde dette frem.
Alle medlemmer skal oplyse email-adresse, mhp. fremtidig elektronisk udsendelse af materiale.
Der kan fremsendes forslag til dagsorden på klubbens mail adresse, dagsorden vil blive offentligt gjort på hjemmesiden.
Breve pakkes d. 7/12-14
3. Der er for mange forskellige kontrakter i omløb, og der skal derfor udfærdiges nye ens kontrakter til alle opstaldere. Punktet kan udsættes til næste B-møde
4. Ryttere udefra uden medlemskab og facilitetskort har benyttet stierne. Brug af faciliteter in.cl. stier på klubbens matrikel, kræver medlemskab samt facilitetskort.
Maria tager kontakt til Lone
5. Der er problemer med plads i ridehuset om eftermiddagen og igen efter 18.30. Problemet er størst mandag-onsdag. Nogle udefrakommende ryttere får undervisning i myldretiden, og der har særligt været et problem med en knap så styrbar hingst.
 - ingen yderligere planlagt undervisning mandag og tirsdag
 - kommer man med hingst, er det først efter samtale med bestyrelsen, også vedr. fornuftigt tidspunkt
 - Alle tager hensyn til hinanden, også dem der får undervisning. Alle skal bære hjelm også undervisere.
Rie laver opslag på FB om dette, Jette på hjemmesiden.
6. Der har ikke været yderligere problemer med forsvundet foder.
7. Der er et stort overforbrug af halm hos Ravie, dette er ikke acceptabelt, og er på trods af tidligere advarsler om dette. De vil få en skriftlig meddelelse om at det fremover koster 200 kr/måned ekstra, hvis overforbruget fortsætter. Rie skriver brev og sender det ud pr mail til godkendelse.
8. forespørgsel fra en ponyrytter der er medlem af rideklubben, som gerne vil deltage i det månedlige ponygames arrangement vedr. facilitetskort.
hun kan få lov at deltage for 50 kr./gang, pengene betales kontant til arrangøren og kan benyttes til indkøb af materialer
9. vedr. hestepas. Det er ikke opstaldningsstedets pligt at kunne fremvise hestepas på forlangende, det er hesteejerens. Det kan tilbydes at RVV opbevarer passene, skulle dette ønskes. Opslag i staldene, Rie laver opslag

10. Det regner ind i Laffes boks, når det regner kraftigt. Mette ønsker nedslag i staldlejen grundet større trøpille forbrug. Der gives ikke reduktion, men taget vil blive udbedret snarest.

11. evt. Der skulle gerne komme en elektriker snarest og lave lys.

Næste møde, tirsdag d. 13. januar 2015 kl 19.00